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populatie dieren, rekening houdend met andere maatschappelijke belangen waaronder verkeersveiligheid en

schade aangewassen. 

@ Is er gezocht naar alternatieven voor afschot om de schade die ontstaat door de damherten te voorkomen?

(snelheidsbeperkende maatregelen, omheining, rasters etc.) Waarom wel/ niet?

Het gaat hier om verwilderde dieren, het zijn dieren die van nature niet voorkomen in dit gebied. Verwilderde

dieren hebben juridisch een andere status dan wilde dieren. Op grond van artikel 3.18, vierde lid jo. 3.8, vijfde lid

van de Wet natuurbescherming hoeft er bij een opdracht niet te worden getoetst of er geen andere bevredigende

oplossingen zijn.

@ Waarom is er niet eerder ingegrepen in deze populatie damherten?

Omdat de groep de groep eerder niet echt grote problemen veroorzaakte en klein in omvang leek te blijven.

Inmiddels blijkt dat de populatie goed gedijt en snel groeit.

Van: @fbezh.nl> 

Verzonden: woensdag 1 september 2021 08:30

Aan: @pzh.nl>

CC: @fbezh.nl>

Onderwerp: FW: Persverzoek Pointer

Urgentie: Hoog

, 

Zie onderstaande mail, kunnen we hierover even overleggen?

Groet,

Van: .nl> 

Verzonden: Tuesday, August 31, 2021 8:57 PM

Aan: @fbezh.nl>

Onderwerp: Fwd: Persverzoek Pointer

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Begin doorgestuurd bericht:

Van: @jagersvereniging.nl>

Datum: 31 augustus 2021 om 19:12:02 CEST

Aan: @jagersvereniging.nl>,

.eu

Onderwerp: Persverzoek Pointer

Goedenavond allemaal, 
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Ik mail jullie omdat wij bij de Jagersvereniging en bij de WBE Hoeksche Waard een

persverzoek is binnengekomen omtrent het afschot van damherten. Het tv-programa

Pointer van de KRO wilde graag lokale jagers vragen stellen over de discussie omtrent het

tellen en afschot van de damherten. In overleg met Jaap Molenwijk (voorzitter WBE

Hoeksche Waard) is er besloten om in eerste instantie niet mee te werken aan een tv-

reportage. Wel willen we graag in samenwerking met de FBE, WBE en Jagersvereniging

antwoord geven op schriftelijke vragen. Zo maken we een gezamenlijk statement en

voorkomen wij dat verschillende verhalen een eigen leven gaan leiden. 

Zojuist heb ik de vragen van de journaliste ontvangen. Ik ben zelf minder ingevoerd op dit

dossier. Zouden jullie de vragen willen beantwoorden in een reply naar ons allemaal? Dan

kunnen we elkaar aanvullen waar nodig. Ik zal ons uiteindelijke antwoord dan weer

terugkoppelen naar de journaliste. Hieronder de vragen: 

@ Een aantal bewoners heeft vragen over het aantal damherten in het gebied, ze zijn er

(zoals zij dat noemen) een aantal ‘kwijt’. Het zou dan gaan om 5 spitzers en 5 mannetjes. Zijn

deze dieren volgens u nog wel in het gebied aanwezig? En zouden jullie de bewoners de ‘verdwenen’
dieren willen/kunnen laten zien? Waarom wel/niet?

@ Uit het besluit van de provincie begrijpen wij dat de WBE in 2019 opdracht heeft verleend om
schade door damherten te laten taxeren. Op basis waarvan is deze taxateur te werk gegaan? Waren
er al meldingen van schade bij de WBE/FBE bekend? Zijn er in voorgaande jaren ook dergelijke
taxaties uitgevoerd? 

@ Is er naar uw weten eerder (voor 2019) een ontheffing aangevraagd om te beheren (mbt
damherten) in het gebied? Zijn eerder aangevraagde ontheffingen afgewezen? Mochten er niet
eerder ontheffingen zijn aangevraagd dan zijn wij benieuwd waarom dat niet is gedaan.

@ Denkt u dat het gaat om verwilderde dieren? En op basis waarvan denkt u dat?

@ Is er een faunabeheerplan opgesteld voor deze roedel damherten? Waarom wel/ niet?

@ Is er gezocht naar alternatieven voor afschot om de schade die ontstaat door de damherten te
voorkomen? (snelheidsbeperkende maatregelen, omheining, rasters etc.) Waarom wel/ niet?

@ Waarom is er niet eerder ingegrepen in deze populatie damherten?

Dank alvast voor de antwoorden op bovenstaande vragen. Zoals ik telefonisch al heb uitgelegd
zouden wij graag iemand voor camera dit laten toelichten. Ik hoop dat jullie dat verzoek nogmaals
willen overwegen.

Ik hoor graag jullie bevindingen op de bovenstaande vragen!

Fijne avond.

Met vriendelijke groet,

Koninklijke Nederlandse Jagersvereniging
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Communicatieadviseur

T (033) @jagersvereniging.nl

Prinses Marielaan 2 • Postbus 1165 • 3800 BD Amersfoort • www.jagersvereniging.nl

Disclaimer

Dit bericht is vertrouwelijk en uitsluitend bedoeld voor de geadresseerde. Indien u niet de geadresseerde bent wordt u verzocht de afzender hiervan in

kennis te stellen en dit bericht te vernietigen.

http://www.jagersvereniging.nl

